
Zápisnica č. 03/2023 
 

z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, konaného dňa 27. 6. 2023 o 16.00 hodine.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: Bc. Silvia Brezováková - ospravedlnená 

Hostia: PaedDr. Alena Marčeková – riaditeľka ZŠ s MŠ v Omšení 

             Mgr. Alojz Marček – starosta obce 

              

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Schválenie zápisnice z ostatného zasadnutia RŠ 

3. Kontrola uznesenia 

4. Úspešnosť prijatia žiakov ZŠ na stredné školy 

5. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov žiakov ZŠ s MŠ za 2. polrok 2022/2023 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Návrh uznesenia  

9. Záver 

 

K bodu 1: 

Predseda RŠ Ing. Viliam Václav privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie. Následne 

skonštatoval, že je prítomných 10 členov a zasadnutie RŠ je uznášania schopné. Predseda RŠ 

sa spýtal prítomných členov, či majú návrh na doplnenie programu.  

Prítomní členovia súhlasili s programom zasadnutia. 

Za:  10                                   Proti: 0                          Zdržal sa: 0 

 

K bodu  2: 

Bc. Stanislava Šuláková prečítala zápisnicu z ostatného zasadnutia RŠ, neboli žiadne 

pripomienky a zápisnica bola jednomyseľne schválená. 

Za:  10                                   Proti: 0                        Zdržal sa: 0 

 

K bodu 3:  

RŠ uložila PaedDr. Alene Marčekovej zistiť počet detí s potravinovou intoleranciou potvrdenou 

lekárom. P. riaditeľka informovala členov RŠ o výsledkoch zisťovania. Zisťovanie prebehlo v 

máji formou dotazníkov, ktoré boli prostredníctvom detí doručené rodičom. Výsledky:  

1 dieťa s histamínovou intoleranciou, 3 deti na laktózu, 1 dieťa na lepok, 1 dieťa na jód. 

 

K bodu 4: 

P. riaditeľka oboznámila prítomných s prehľadom stredných škôl s umiestnením žiakov 

v školskom roku 2022/2023. 

Rada školy zobrala na vedomie Prehľad stredných škôl s umiestnením a dokument je súčasťou 

zápisnice. 

 

K bodu 5: 

Pani riaditeľka PaedDr. Alena Marčeková predniesla Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích 

výsledkov žiakov ZŠ s MŠ, Omšenie 629 za 2. polrok školského roka 2022/2023. Zo strany 

členov RŠ neboli žiadne pripomienky. 

Rada školy Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov žiakov za 2. polrok 2022/2023 

vzala na vedomie a tento dokument je súčasťou príloh zápisnice. 



K bodu 6 /Rôzne/ a 7 /Diskusia/: 

Členovia RŠ sa dohodli, že v septembri  šk. roka 2023/2024 sa opäť urobí prieskum, cieľom 

ktorého bude zistiť počet žiakov s intoleranciou na vybrané zložky stravy, ktorí majú záujem 

o stravovanie v školskej jedálni. Intoleranciu musí potvrdiť lekár. Na základe výsledkov 

a počtu žiakov sa následne určí ďalší postup. 

 

V šk. roku 2023/2024, pred zisťovaním záujmu žiakov o tanečný kurz je potrebné zvážiť 

možnosť, že by sa spojil 8. a 9. ročník, vzhľadom na nižší počet žiakov v 8. ročníku.  

 

Pán Ing. Kohút, berúc do úvahy výsledky z Testovania 9 zo slovenského jazyka (týka sa to 

žiakov 9. ročníka) navrhol, aby sa vypracovala dlhodobejšia stratégia prípravy na Testovanie 

9, výsledkom ktorej by bolo zlepšovanie sa najmä v slovenskom jazyku, napr. formou cvičení 

alebo doučovania. Problém nie je nový. Novozvolená p. riaditeľka – Mgr. K. Homolová – 

v najbližšom šk. roku plánuje zaviesť doučovanie pre žiakov 9. ročníka z predmetu slovenský 

jazyk aj matematika. 

 

Pán Pišta pochválil výbornú prácu učiteliek v MŠ s deťmi, zlepšila sa aj komunikácia s rodičmi. 

Navrhol, aby sa celoškolské rodičovské združenie urobilo podľa potreby aj 2x v roku, aby boli 

rodičia informovaní o aktivitách v ZŠ s MŠ, a zároveň aby mali rodičia možnosť vyjadriť sa 

k určitým témam.  

 

K bodu 8: Návrh uznesenia 3/2023: 

 

A. Rada školy schválila: 

1.   Zápisnicu č. 2/2023 zo zasadnutia RŠ zo dňa 22.3.2023 

2. Návrh uznesenia č. 03/2023 

 

B. Rada školy zobrala na vedomie: 

      1.   Úspešnosť prijatia žiakov ZŠ na stredné školy 

      2.   Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov žiakov ZŠ s MŠ za 2. polrok                

2022/2023 

 

Bc. Šuláková prečítala Návrh uznesenia č. 03/2023, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

Za: 10                                Proti: 0                                  Zdržal sa: 0 

 

K bodu 9: 

Na záver predseda Ing. Viliam Václav v mene RŠ odovzdaním kytice poďakoval za dlhoročnú 

spoluprácu p. riaditeľke PaedDr. Alene Marčekovej, ktorej končí funkčné obdobie a zároveň 

odchádza do dôchodku. 

      

Zapísala: Bc. Stanislava Šuláková                             

V Omšení dňa: 27.6.2023  

 

 

 

 

Ing. Viliam Václav                                                     ThDr. Zuzana Grabczak 
   predseda RŠ                                                                  podpredsedníčka RŠ 

 

 



Uznesenie č. 03/2023 

 
z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, ktoré sa konalo dňa 27. 6. 2023 

 

 

Rada školy pri ZŠ s MŠ v Omšení: 

 

A. Rada školy schválila: 

1.   Zápisnicu č. 2/2023 zo zasadnutia RŠ zo dňa 22.3.2023 

3. Návrh uznesenia č. 03/2023 

 

B. Rada školy zobrala na vedomie: 

      1.   Úspešnosť prijatia žiakov ZŠ na stredné školy 

      2.   Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov žiakov ZŠ s MŠ za 2. polrok                

2022/2023 

 

 

V Omšení dňa: 27. 6. 2023  

 

 

 

 

Ing. Viliam Václav                                                     ThDr. Zuzana Grabczak 
   predseda RŠ                                                                  podpredsedníčka RŠ 

 

 
 

 

 


